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Referat frå SMU/SU Foldnes skule 19.01.2023 

Medlemmar i SMU og SU ved Foldnes skule dette skuleåret: 

Frå elevrådet: 

Leiar: Mathias, vara: ? 

Nestleiar: Nikolai, vara: ? 

Frå lærarane:  

Hanne Linge, vara: Kornelia Takvam  

Linda Sæterlid, vara: Asbjørn Sve 

Frå andre tilsette: 

Ann Elin Street, vara: Anne Grethe Kvervsøy. 

Frå FAU: 

Leiar: Alma Tennebø, vara: Geir Ove Johansen 

Nestleiar: Tonje Kyrkeide, vara: Heidi Storemark Foldnes 

Frå kommunen: 

Politisk representant: Stein Lund, vara: Ernst Einarsen 

Rektor: Ragnhild Knudsen Magerøy, vara: Espen Hanuren  

Møtte: Hanne Linge, Kornelia Takvam, Ann Elin Street, Mathias, Tonje Kyrkeide, Ernst Einarsen og 

Ragnhild Knudsen Magerøy 

Meldt fråfall: Alma Tennebø 

Møtte ikkje: Nikolai 

Konstituering SMU og SU: 

Leiar SMU/SU: Alma Tennebø, vara: Tonje Kyrkeide 

Referent: Ragnhild Knudsen Magerøy, vara: Espen Hanuren  

Konstituering SMU og SU: 

Leiar SMU/SU: Alma Tennebø, vara: Tonje Kyrkeide 

Referent: Ragnhild Knudsen Magerøy, vara: Espen Hanuren  

Møterekke:  

19.01.2023, 23.03.2023 og 25.05.2023, kl. 19.00 til 20.30 i administrasjonen. SMU kl. 19.00 og SU kl. 

19.45. 

SMU 

1. Informasjon frå rektor om skulemiljøarbeid dette skuleåret:  
Elevundersøkelsen gjennomført 5. tom 7. trinn. Resultat kommer i siste halvdel av januar.  
Skulen jobber jamt og trutt med elevsaker om eleven sitt psykososialt miljø, og har låg 
terskel for å iverksette Aktivitetsplan om eleven sin trivsel er råka.  
Trivselsleiarprogrammet starta opp att i haust. «Kick of» for andre semester i morgon tidleg. 
Ser at det fort vert ein del elevar som ikkje vil delta på TL-leikane. Korleis kan vi jobbe for å 
motverke fråfall i deltaking? (Innspel under eventuelt.) 
Helsefremjande skule er eit prosjekt i samarbeid med helse i vår kommune. Prosjektet har 
fokus på fysisk aktivitet og smart mat. Det vert jobba med å auke fysisk aktivitet, samt å lære 
om gode matvanar i klassane. I haust hadde skulen matpakkeveke. I samband med 
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prosjektet er pedagogane på skulen del av studie «Fysisk aktiv læring» ved SeFal. To tilsette 
ved SFO deltek på studiet «Mat og bevegelsesglede i SFO» dette året.  
 
2. Skulen sitt uteområde.  
Elevrådet er opptatt av at asfalten på skuleplassen er veldig slitt, samt at fundamentet i 
bingen har groper, og at dekket er dårleg. Det vert fremma ønske om utbetring samstundes 
som ein og ønskjer fleire gyngestativ, klatrevegg, trampoline og benkar på skuleområdet.  
Kommunal representant ønskjer ei liste i prioritert rekkjefølge tilsend frå elevrådet på mail. 
Det vert avtalt at elevrådsleiar tek dette opp i elevrådet og får sendt lista. Politisk 
representant informerer om at det skal gjerast ei kartlegging over uteområda på skulane, og 
at ein i dette og vil sjå kva behov som er på Foldnes skule. 
FAU har fått meldt inn utfordring med bruken av basketkurvane som blei hengd opp i bingen 
sist skuleår. Kurvane var ei gåve frå FAU. Det vert spurd om det går å flytte kurvane. Kurvane 
er tilpassa ballbingen, og kan ikkje henge andre stader. Same sak har vore oppe i elevrådet 
og det er meldt ut til kontaktlærarane at dei saman med elevane må sette opp ei 
rotasjonsliste på ulike ballspel, slik at ikkje ein idrett (fotball) går framfføre alt anna.  
Frå andre tilsette vert det informert om at SFO ønskjer å etablere ein kjøkkenhage ved 
hyttetomta. Dei har plan om å plante i plantekasser til våren. 
 
3. Eventuelt: 
Innspel frå SMU i høve å oppretthalde fokus på elevinnvolvering i høve deltaking på TL i 
friminutta: 

- Elevrådet som pådrivar for at elevar deltek  
- Dei eldste elevane må modellere at det er kjekt å delta 
- Oppmode fadrane til å ta med fadderbarna på TL-leikar 
- De store hjelper de små  
- Både elevar, tilsette og føresette framsnakkar TL 

Rektor formidlar innspela til elevar og tilsette på «Kick off» med TL påfølgande dag. 
 
SU 

1. Fjerning av punkt vedrørande sykling i Ordensreglane. 

Vedtak: Punktet med anbefalt aldersgrense for sykling til og frå skulen vert fjerna.  

2. Eventuelt: 

Rektor stiller spørsmål ved punktet om bruk av mobil på bussen. Skal det stå vidare? Det 

opplevast som vanskeleg å etterleve for skule. Her er det gjerne haldningsarbeid heime som 

er svaret. Punktet blei for nokre år sidan lagt Ordensreglementet i samband med at elevar 

opplevde at bilde blei tatt på bussen, og delt utan samtykke.  

Vidare: Punktet vert sendt til diskusjon i elevråd og FAU, og innspel vert tatt med attende til 

neste møte i SU.  

Kommunal representant stiller spørsmål om: 

- erfaringar frå samarbeid om kulturskolen. SFO hadde eit samarbeid med kulturskulen sist 

skuleår, og opplevde at det var svært positivt både for elevar og tilsette. Dei ønskjer eit slikt 

samarbeid velkomen attende.   

- skulebibliotek og korleis ståa er i høve dette. Rektor fortel at skulebiblioteket blei flytta til 

nytt lokale i raudt bygg før skulestart, og gamle bøker blei sortert ut og kasta. Elevrådet har 
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vore involvert i å engasjere klassane i høve kva bøker elevane ønskjer. Det blei i haust brukt 

vel 80.000 kr til oppgradering av boksamlinga. Fokus på skulebibliotek i kommunal regi har 

inspirert ved å sjå til Sprangereid skule. Bibliotekstimen deira er og sett på agendaen her.  

 

Ragnhild Knudsen Magerøy 

referent 

 

 

 


